

# CLASSIC DRIVER

## Rolex Daytona - 6263 "PAUL NEWMAN Panda" Mark II



## Rolex Daytona - 6263 "PAUL NEWMAN Panda" Mark II

6263 "PAUL NEWMAN Panda" Mark II

Monte Carlo, 19. Juli

Lot sold **USD 413 595 - 649 935**  
EUR 350 000 - 550 000 (listed)

Standort



Uhrwerk Automatic

Gehäusematerial

Stahl

Baujahr 1971

### Beschreibung

Brand Rolex

Model Daytona

Reference N. 6263 / 6241

Year 1971

Case number 2987921

Caliber 727

Bracelet Rolex Oyster riveted stainless steel 7205, end links 57, buckle stamped 2.70

Dimensions 37,5 mm

Very rare and lightly attractive stainless steel oyster winding chronograph wristwatch with Paul Newman Panda dial. Mark II « Millerighe » pushers. Signed case, dial and movement.

The 'Paul Newman' has become one of the most fashionable and demanded vintage wristwatches on the market today. The 'Panda' is perhaps the most sought after of the 'Paul Newman' series and

when the case is oyster, this is the Graal.

The present example is considered a MK 2, is fresh to the market and in outstanding, original and very charismatic condition. The dial is a MK 2, where the serifs to the 'Rolex' signature is more importante than older generations and the 'Oyster Cosmograph' signature has a lot of serifs on the contrary of the MK1. The watch also still retains its original MK1 pushers and bracelet stamped for 2/70. It is so rare for all components of a vintage Rolex to be original. Furthermore the case is in a very good condition with sharp edges and milled finish and features incredibly crisp numbers in between the lugs.

\*Rolex launches the reference 6263 and the 6265, in 1969 replacing the first «Oyster» chronograph, the reference 6240 which appeared in 1965. The references 6263 and 6265 were published in stainless steel or gold and included the calibre Valjoux 727. The case back stamped 6241 is correct, that early reference 6263s were fitted with the leftover case backs of references 6241 and 6239.

Rarissime et superbe chronographe oyster Paul Newman Panda, bracelet en acier. Boîtier rond. Couronne et fond vissés. Poussoirs vissés mark II « Millerighe ». Lunette noire avec échelle tachymétrique. Cadran « Panda » avec 3 compteurs. Mouvement mécanique à roue à colonnes calibre 727.

Le fond de boîte gravé 6241 est correct. En effet les premières références 6263 étaient munies des fonds de boîtes restants. Références 6241 et 6239.

La 'Paul Newman' est devenu l'une des montres bracelets vintage les plus à la mode et les plus demandées sur le marché aujourd'hui. La 'Panda' est peut-être le plus recherché de la série 'Paul Newman' et quand il s'agit d'une « Oyster » alors ça devient le Graal.

Le présent exemple est considéré comme un MK 2, est pour la première fois en vente aux enchères et dans un état exceptionnel, original et très charismatique. Le cadran est un MK 2, où la sérigraphie de la signature 'Rolex' est plus importante que les générations plus anciennes et la signature 'Oyster Cosmograph' a beaucoup de « serifs » à l'inverse du MK1. La montre conserve également ses poussoirs MK1 d'origine et son bracelet estampillé 2/70. Il est si rare que tous les composants d'une Rolex vintage soient originaux. De plus, le boîtier est en très bon état, avec des arêtes vives et une finition polie, de plus elle présente une gravure des chiffres incroyablement nets entre les cornes.

\*Rolex lance la référence 6263 et la 6265, en 1969 en remplacement du premier chronographe «Oyster», la référence 6240 qui est apparu en 1965. Les références 6263 et 6265 ont été publiées en acier inoxydable ou en or et comportaient le calibre Valjoux 727.

Monaco Legend Group -  
Auction House



**Titel** Herr

**Vorname** Franco

**Nachname** Lembo

13 Bd Princesse Charlotte

98000 Monaco-Ville

Monaco

**Telefonnummer** +33-611980980

<http://www.monacolegendauctions.com>

---

<https://www.classicdriver.com/de/watch/rolex/daytona/1971/541661>

© Classic Driver. All rights reserved.